
Bestyrelsesmøde d. 09. oktober 2023
Lærerværelset, kl. 17.30 - 21.00

Tilstede: Karsten, Tina, Maria, Martin, Anja, Artur, Camilla online, Søren (online)
Afbud: Thomas
Referent: Anja

Dagsorden

Godkendelse af referat fra d. 23.08.23 + 20.09.23
Godkendt.

Kort evaluering af arbejdsdagen d. 07. okt. 2023
Forslag til fremtidige arbejdsdage:

· Aktivitet for børnene for børnehuset.
· Måske færre og mere definerede opgaver, så man ved helt præcist ved hvilket

arbejde man skal udføre.
· Indkøb af materialer ift. arbejdsopgaver og møde tidligere find materialer frem.
· Ansvarsområder: dele opgaverne ud mellem personalet, så folk ved hvem de skal

spørge.
· Tag arbejdsdagen op på bestyrelsesmøde i marts og kvalificerer dagen.

Udvælgelse og fordeling af opgaver og ansvarsområder. Sæt oversigt op noget
tid før, så forældre kan skrive sig på.

Idé: google classroom til både børnehave- og vuggestueforældre. Dér kan man skrive
fælles beskeder til forældre mv.

Børnehuset
Det går godt, og der er ro på. Tilgangen af børn i børnehaven har betydet omlægning af
vagtplan, så der er mere personale i børnehaven og én mindre i vuggestuen.
Ultimo november tager vi imod ét barn mere i vuggestuen, og der kan blive behov for en
ekstra ansat ift. minimumsnormering
I november og december tager vi imod to børn mere i børnehaven.

Personalet har et teammøde hver tirsdag, som er med til at styrke det pædagogiske fokus.
Sætter Aktiviteter sættes lidt på pause, når der tages imod nye børn. Dette er med henblik
på at skabe ro og god onboarding.

Status på indeklimaet i børnehuset
Skandinavian Bird måler CO2 i rummet. Virker godt for både børn og voksne og sætter fokus
på udluftning og godt indeklima.

Reparation af to rum i børnehuset



Renovering af tag, puderum og læserum. Antallet af børn tilpasses til den mindre plads
aktuelt. Camilla sender mail til kommunen med status.

Nedsættelse af arbejdsgruppe ang. funding til nyt børnehus i fremtiden (langsigtet løsning)
Samarbejde mellem støtteforeningen, personale i børnehuset, forældre og ledelse
Camilla gør sig tanker om indretning af børnehuset. Evt. tænk fritter ind i et separat lokale.
Camilla har en kontakt som har indgående erfaring med fondssøgning.

Kontrakt til forældre
Gennemgang af kontrakt med input og rettelser. Tina sætter layout op.
Oprettelse af indmeldelsesmail som kobles til Artur og Camillas mail. Forslag:
indmeldelse@egefrisk.dk
De to arbejdsdage indskrives i kontrakten med forventning om fremmøde.

Nye børn i børnehaven og behov for flere ressourcer
Drøftelse af personalesammensætning ift. arbejdsopgaver. Camilla har behov for mere
administrationstid i takt med, at der er større tilgang af børn. Behov for anden fordeling af de
pædagogiske opgaver, så Camilla kan bruge mere tid på administrative opgaver. Der
foreslås at lave en pædagogisk dag, hvor fordeling af pædagogiske opgaver og årshjul
laves.
Camilla prøver at implementere allerede nu at gå fra under spisning to gange om ugen for at
få mere administrationstid.

Samarbejde om Mini-DUS ml. skole og børnehus
Børnehuset implementerer mini-DUS til en start. Personale fra BH tager børnene med til
morgensamling på skolen dagligt, og derefter kan der bygges aktiviteter på.
Vi tænker Kasper ind som tovholder på mini-DUS til en start. Artur bliver primus motor på
mini-DUS fra februar, når en lærer returnerer fra orlov.

Pasningsmuligheder omkring jul og nytår
Pasningsmuligheder i Fritter er ikke meldt ud. Tine sender et link ud til fritter-forældre inden
længe. Sammenpasning med børnehus.
Dokument som udleveres ved skolestart tilføjes pasningsmuligheder for fritter.

Indkøb til børnehuset
Camilla laver indkøbsliste og der indkøbes.
Opfølgning på indkøb: Børnehuset har nu eget kort og mad til BH købes online og leveres.

Skolen
Status i skolen
Fortsat under økonomisk tilsyn pga. restgæld til SKAT. Vi har restgæld til SKAT, fordi der er
prioriteret afdragsordning til anden kreditor. Pga. restgælden til SKAT skal vi lave økonomisk
redegørelse hver 3. kvartal.

Artur orienterer omkring trivsel hos skolebørnene.



Idéer ift. fastholdelse af 6. klasses elever.
Højskole - gøre klar til andre skoler.
Online hybridskole.
Evt. samarbejde med Aalborg Efterskole som ligger i Hals. Samarbejde om fag, vi ikke har
lokaler til fx madkundskab. Kom forbi i 7. klasse.
Klostermarkskolen i Aalborg. Reserverer pladser ift. udskoling- Artur har allerede godt
samarbejde.
Lave udskolingspakke.

Varmepumpe vs. nyt oliefyr
Penge fra Nordea Fonden og fra Anonym fond giver i alt 70.000 - 75.000 kr. Artur har
undersøgt nærmere ift. varmepumpe. Vi kan købe en varmepumpe til 50.000 kr. ekskl.
montering. Varmepumpen er en "plug and play" pakke med vandbeholder og elmåler.
Drøftelse af muligheder. Vi vedtager, at vi ændrer den primære varmekilde til luft til vand
varmepumpe og indkøb heraf. Artur tager kontakt til Vejen VSS ift. installation. Skarp på det
juridiske. Montering efter 1. nov.

Pedelgruppe
Camilla vil gerne kobles på pedelgruppen i Messenger.

Affaldssortering
Artur og Maria undersøger nærmere.

Økonomi
Status på økonomien
Vi har bragt vores minus i kassekreditten ned. I december skal vi tilbagebetale 250.000 kr.
pga. regulering af tilskud ift. børneantal. Vi har fortsat fokus på balance i økonomien.
Artur har fortsat fokus på at nedbringe div. abonnementsaftaler.
Tilgang i børnehuset bidrager til god økonomi.

Lærer returnerer fra orlov.
Genoptager danskundervisning på de to trin, som Artur aktuelt varetager. Det er vigtigt at
fortsætte formidling om de faglige aktiviteter i skolen til forældrene.

Støtteforeningen
Der gives status på økonomi og ønsker fra skole og børnehus.
Støtteforeningen arbejder aktuelt med medlemsopkrævninger og har et særligt fokus på
skolens fødselsdag d. 1. november. Der uddeles snart medlemsblad til Støtteforeningens
medlemmer.



Planlægning og afholdelse af Halloween banko d. 4. november.

Evt.
Nye bestyrelsesmedlemmer
Der er kommet tilkendegivelse fra en forælder ift. ønske om at deltage i bestyrelsen. Det er
positivt, at forældre har lyst til at bidrage til bestyrelsesarbejdet, og der er mulighed for at
træde ind i bestyrelsen efter valg ved næste generalforsamling.

Julemarked
Der afholdes julemarked i forsamlingshuset d. 24. og 25. november. Al overskud går til
Egense friskole.
Gaver til tombola skal fordeles på to dage. Støtteforeningen og Tine indsamler gaver. Maria
vil undersøge om nogle lokale kan indsamle gaver for os.

Sensor til toiletter på skolen
Lyset står ofte tændt efter lukketid. Forslag om indkøb af sensor. Artur køber.

Opfølgning på reklame på pylonen i Øster Hurup
Anja videresender mail med info om kriterier og pris til Artur og Tina.
Drøftelse af radioreklame.


